
PRoroKÓr- Nn xxlx l 04

z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbytej w dniu 30 grudnia 2004 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie'

Ad.  1 .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie l21o otwarla obrady

XX1¡ sesji Rady Miejskiej w Jedrzejówie. Obrady razpoczeto przy obecnoSci na sali obrad

lg radnych na stan 2l radnych, co stanowi 85,71 Yo og1luRady. Przewodnicz4ca stwierdzila

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
przewodniczqca ifady po*itala przybytych na sesjp. Wice burmistrzów Janusza

Wolniaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów Urzpdu Miejskiego,

kierowników jednostek organizacyjnyeh gminy, oraz wszystkich przybylych na obrady'
przewodni czqca náay rgiósila kandydaturg radnego Stefana Fiutka na sekretarza

obrad.
Radny Fiutek v,ryrazll zgodP.
Sekretarzem obrad jednogloénie wybrano radnego Stefana Fiutka.

A d . 2 .
przewodnicz4ca Rady poinformowala,2e na sesji w dniu 9 grudnia 2004 roku obecni

byli wszyscy radni.

A d . 3 .
Na salg obrad przybyli radni Adam Wójcik i Andrzej Hatny; obrady kontynuowano

przy obecnoSci na sali obrad 20 radnych

Burmistrz Janusz Woániak wnosi o wprowadzenie do porz4dku obrad projektu

uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2004 rok, jako punktu L4

i przesunigcie kolejnoici nastgpnych punktów. Burmistrz dodal, ze projekt uchwaly dotyczy

zmian czy st o techni cznych wynikaj 4cych z bie2qcei pracy'

nádny Krzysaof Swiátlik wnioskuje o wycofanie z porzqdku obrad punktów 12 i 13.

Radny vwa2a, ze uchwaly zostaly przygotowane w bardzo przyspieszonym tempie' Zosfal

po*oluny zespól do tpiu* reorginizacji sieci placówek oÉwiatowych' Po doglpbnym

prreanalí.o*uni,., decyzja moze byÓ podjgta w póániejszym terminie.

Burmistrz fanúsr Woániak powiedzial, 2e obie uchwaly s4 uchwalami intencyjnymi,

w celu podjpcia dzialah. O ewentualnej zmianie stopnia organizacyjnego uchwaly bpdq

podejmowane w terminie póániejszym, jednak nie póániej ni¡ pri roku przed rozpoczqciem

ioku szkolnego. Po podjgciu tych uchwal bgdzie mo2na przyst4piÓ do p.racy, powolaó

komisjg, któá oceni 
'zas"adnoúó 

tych zmian. Jezeli rada uzna, ze tych zmian nie nalezy

dokonywaó - ostatnie zdan\e nalely do rady. Je2eli dzii nie podejmiemy tych uchwal,

sprawy, które mamy rozpatrywaó odkladamy o I rok.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Spk uwa2a,

w tych sprawach zostan4 podjqte za tok. Oszczpdnoríci

wsi.

2e nic sig nie stanie, jeili decYzje
nale|y szukaó gdzie indziej a nie na

decydujemy o zmlanle
dzialañ zmi er zalqcyc h do

Burmistrz Janusz WoZniak podkreélil, 2e fq uchwal4 nie

stopnia organizacyjnego szkoly; ta uchwal4 decydujemy o podjqciu



restruk1ury zacji czqstki sieci oéwiatowej. W ubieglym. ro.ku dyskutowaliSmy nad podobn4

sprawa o szerszym znaczeniu'. nad reorganizacj¡calej sieci szkóI. Zostalo to oüozone' gdy¿

nie czas na to byl. Dzié malymi krofami piOUr;".y wprowadzió prace nad ewentualn4

zmianastopnia organizacyjtlegá. Proszp o pozostawienie w porzqdku obrad tych punktów'

Radny Krzysaof 
-Swiettit 

powiédzial, 2e jest poruszony slowami burmistrza.

poniewaz ju| 2lata temu zostal powolany zespol ds. reorganizaci\ placówek oíwiatowych'

Na przyszloió powinno byó jasno oktlsloná, których placówek reorganizacja bqdzie

dotyczyó, aby sprawy nie wyplywaly nagle, tak jak dzi| Zespóljest powolany po to, aby bylo

jasáo omeSfóne, któie placówki s4 do reorganizacji odpowiednio wczeénie'

Radny lan Zigbiúski powiedzial, z; -najwazniéjsze.w systemie wychowania s4 dzieci'

Chciatbym podkreSlió, ze je)efi chodzi o dzisiéjsze uchwaly dziecko nic nie.traci. Szkola jak

byla blisko dostppna, i* i"st; jak byla w érodówisku wiejskim, tak jest' Wigc naprawdp nie

rozumiem, po co te síowa, tiedy zamier:amy oszczpdzaÓ, czy to ma\e, czy duze pieni4dze' Na

jednej placéwce 13, na drugiej i+ tysigcy. Ja pragnp przypomnieó, ze w budzecie na rok 2004

na .ernbnty gimnazjum UVfo iS OOó. Tojest 2 tazy tyle. Je2eli sobie te kwoty porównamy to

jest bardzá duZo. ktoé mówil, ze probiem sig pojawil dopiero feraz', nieprawda: problem
"racjonalizacji 

sieci szkól pojawil sié na terenie- g-iny 6 - 8 lat temu' Nie ma przyzwolenia

Raáy na racjonalne i srerókie dzialanie i wszyscy z Pañstwa doskonale o tym wiedz4' Nie ma

takiego przyzwolenia, wigc chcemy to robió malymi kroczkami' I mam takie wrazenie' ze jak

mówimy o szerokim dzialaniu, to Paistwo proszQ o male kroczki, jak mówimy o malych

kroczkach, to Pañstwo pragnA szerokiego dzialania. Bardzo proszQ: mówmy prawdq i nie

oszukujmy sip wzajemnie.
Radny Stanislaw Barañski proponuje, aby wpisaó w uchwale, 2e szkola nie podlega

likwidacji. Zadowoliloby to jednyóh i a*gi.rt. Ludzie bojq sip, 2e na przyszty rok wzorem

Chorzowy, Laskowa, zostanie zlikwidowana'
Radny Adam Wójcik uwa'Za, ze taki zapis nie ma znaczenia' Jak mozemy to zapisaó

skoro w przyszloSci moze byó tak, 2ebqdzietyttco t uczei i nie bEdziemy likwidowaó? Nie

mo2emy sip zobowiqzywaó w stosunku do rad nastqpnych kadencji, !o. 
do tego to sig

sprowadza. Cala ,p.u*u opiera sip na tym, 2e nie ma w danym Srodowisku odpowiedniej

ilosci dzieci oo mozliwosci danej placówki. w tej chwili my tego nie rozwiqzujemy; robimy

maly kroczek. Jezeli sig ktoÉ p¡4 ttOre szkoty powinny zostaó, a które zlikwidowaÓ' to jest

prortu odpowiedl: srkoia *niljsta niz 120 azíeói powinna byó zlikwidowana, poniewaz taka

j.rt ekonó*iczna kalkulacja na utrzymanie szkoly wiejskiej

Radny Wojciech' Bilewióz wnioskuje zámknigcie dyskusji' poniewaz jest

bezprzedmiotowa i przeglosowanie wniosków'

Rada Miejska przyst4pila do glosowania wniosków:

Wniosek radnego Krzysztofa Swietlika o wycolani e z porz4dku obrad punktów 12 i 13 '

Wyniki glosowania wyglqdaly nastqpuj4co'

Przeciw - 8

Wstrzymalo siP - 4

Wniosek nie zostal PrzYigtY-

Przewodni czqca rady przypomniala, 2e zmiany w porz4dku obrad mog4 byó

przeglo sow ane b ezw zgl gdn4 wi gkszo éci4 ust awowego skladu Rady.

Radny Wojcieóh Bilewicz uwuza, 2e jeaeli bezwzglEdn4 wigkszoSci4 glosów to coÉ

nie jest tak. Albo jest zwykla wipkszoíÓ glosów i wtedy tak, albo bezwzglgdna i nie'

Za



Radca prawny Danuta Kiwiorska: ,,zmiany w porz4dki zmierzaiqce do wycofaniabqdi

wprowadzenia uchwaly musz4 byó podejmowane bezwzglgdn4 wigkszoéci4 czyli mówi4c

krótko za wnioskie* Éunu radnego Swietlika musialoby byé" Zeby przeszedl, co najmniej o 1

glos wigcej niz przeciw lub wstrzymuj4cych A bylo 4 wigc nie przeszedl wniosek".

Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoSci na Sali obrad 2O radnychljednogloénie

przyjgla wniosek Burmistrza Janusza Woániaka o wprowadzenie do porz4dku obrad projektu

u.h*uly w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2004 rok, jako punktu 14

i przesunigcie kolejnoéci nastqpnych punktów.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla porzqdek obrad z poprawkami i odpowiednim

przesuni gciem numefacj i kolej nych punktów, nastqpuj qc4 iloéciq glosów :

Z a  -  1 5
Przeciw - 5
Wstrzymalo sig - 0

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

7. Usprawiedliwienie nieobecnosci radnych na sesji w dniu 9 grudnia 2004 r.

3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4 Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Zapyl.an\ai interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami'

7. Sprawozdanie z wykónania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji.

8. Informacja z dzialalnolci Zarz6du 
- 
Budynków Mieszkalnych w Jpdrzejowie'

Omówienie protokolu z kontroli Zarz4du Budynków Mieszkalnych przeprowadzonej

Miejskiej

w Jgdrzejowie.
10. Uchwala Zmieniai4ca uchwalg Nr

z dnia 9 grudnia 2004 r. w sPraw-ie
transportowych na rok 2005-

11. Uchwala w sprawie wyra1enia zgody na zamianq nieruchomoSci komunalnej

na nieruchomoéó stanowi4c4 wspóhvlasnoéó osób fizycznych.

12. Uchwal a o zamiarze likwidácji Szkoly Podstawowej w Brusie i utworzenia w Brusie

filii Szkoly Podstawowej w Mnichowie.
13. Uchwala o zamiarze likwidacji Szkoly Podstawowej w Zagaju iutworzeniaw Zagaiu

frlii Szkoly Podstawowei nr 2 w Jpdrzejowie.
14. Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2004 rok.

15. Odpowiedzi na interPelacje.
16. Sprawy ró2ne.
17. Zamknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji'

Protokol zpoprzedniej sesji zostal przyjpty.

przezKomi sj 9 Rewizyj n4 Rady Miej skiej w Jqdrzejowie'

f. irrzyjgcie wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady

XXVIII/263/04 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

ustalenia wysokoÉci stawek podatku od érodków



A d . 5 .
1 .

2 .

a
J .

4 .

5 .

6 .

Radna Janina Szreniawa p5rta, czy na 2005 rok odbyl sip przetarg na remonty dróg' kto

rozlicza inwestycje drogOwe. Spoleczeistwo zwraca uwagg, 2e malo siq remontuje

dró9.
Radna Janina Szreniawa pyta, w których szkolach przeprowadzono remonty i jaki jest

zakres tych remontów, poniew aL powtarzaj4 sip jedne i.te same szkoly' w których sig

remont;je. Jak sig twaridyrektora podoba, to i remont sig odbywa?

Radna Janina Szreniawa zwfaca uwage na niedostat eczne oznakowanie ulic na terenie

miasta Jgdrzejowa
Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e zglaszala do Urzpdu Miejskiego' i2 na

ulicy Zeromskiego s4 pfzez caly rok du2e wyrwy na jezdni. zostaty one

wyremontowane tylko na malym odcinku.
Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e na ulicy Kopernika 34 zapadla sip

studzienka. Prosila, aby ktoé sip tym zai$, ale nie ma pienipdzy'

Radny Jan Zigbiírski p¡a 
"ty 

í dniem 1 stycznia bpdzie nieprzerwane udzielanie

éwiadczen z zakresu Poradni Leczenia lJzale2nieh. Jakie s4 wyniki rozmów ze

Starostwem powiatowym i ewentualnymi podmiotami, które by mogly przej4ó laszq

Poradnig ÍJzalennieh? w uchwale podjgtej w tej sprawie w $ 2 jest zapis, ze udzielanie

swiadczeú zostanie zapewnione priez Niepubliczny Zaklad Opieki Zdrowotnej Caritas

w Kielcach, ul. ¡ana pawla it. Czy gdyby sie okazalo, 2e { 2 nie zostanie

zrealizowany, azy cala uchwala jest zgodna?

Radna Ewa Ptasznik w zwi4zku z fym, \2 Írrma zajmuj4ca sip wywozem ímieci na

naszym terenie bardzo rzadko wywozi émieci na wysypisko imieci w Potoku Malym -

wnioskuje, aby przy zawieraniu umów z za¡Jadami zajmuj4cymi sig wywozem

nieczystóSci wprowadzió klauzulg, 2e te odpady maj4 byó wozone. na nasze

*yrypirko. sfuzylo ono bardzo szeroko, kiedy firma EKOM zwoztla Émieci luzem'

tátát,kiedy jest to wa'Zone przestali wozió na nasze wysypisko'

Radna Ewa ptasznik pyta, izy ZB}/I sam zawiera umowy na wywóz nieczystoSci, czy

dzieje sig to za poiiednictwem urzgdu Miejskiego. Firma POLTER w 2003 roku

zloiytaofertg do ZBM i nawet nie dostala odpowiedzi'

Radna Ewa Ptasznik prosi, aby przyirzeó sig bilansowi zysków i strat w tym obszarze

dzialalnoÉci na terenie miasta. Firma EKOM nie jest zarejestrowana u nas, nie placi

podatku w naszej gminie. Pieni4dze, jakie wydajemy na wywóz Smigc] wplywaj4 do

bminy Chgciny. Zwróémy uwagQ na to, aby te pieni4dze krqzyly wéród mieszkaírców

nurr.j gminy, á nie zeby Áurtugmina byla Swiptym mikolajem. który rozdaje firmom

z terenu.
10, Radna Janina Szreniawa pyta, czy kierownik ZBly'I podwyzszyl mieszkaúcom oplaty

zawryóz nieczYstoici.

A d . 6 .
przedstawiciel Cechu RzemieÉlników i Przedsipbiorców Róznych Andrzej Zimoch-

wzwiqzku z punktem 12 sprawozdania - zapytal. czy :vquznaczony jest termin wyboru

ofereniów i czy opinia publicina zostanie poinformowana o rezultatach'

W imieniu Burmistrza Naczelnik Dariusz Treliúski powiedzial, ze pytanie dotyczy

wewnQtrznej pracy urzQdu. SA pewne procedury, dzigki kfórym spoleczeústwo sig dowiaduje'

W tym momencie iest za wczeénie mówió o takich rzeczach'

Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, 2e do chwili rozstrzygnigcia jest to tajemnica

handlowa i poprosil, aby nie zmuizaó do udzielania odpowiedzi w trakcie procedury, gdyz

7



byloby to zlamaniem ustawy o zamówieniach publicznych. Jezeli chodzi o zmianp planu'

to nic bez wiedzy spoleczenstwa sig nie odbpdzie'
Naczelnik Treliúski dodal, Le 24 czeÍwca 2004 roku Rada Miejska podjqla w tej

sprawie uchwalg, któr4 burmistrz realizuje. Pierwszym etapem jest wyst4pienie o podanie

oferty. Dalsza procedura jest skomplikowana i doÉÓ dtuga'
pan Andrzej Z\moch zaptrta\, czy termin rozstrzygn\pcia bqdzie podany do publicznej

wiadomoSci.
Burmistrz Janusz Woániak odpowiedzia| 2e oczywiScie tak. Zapewne w nastppnym

sprawozdaniu z pracy Burmistrza bpd^zie to podane. Wszystko odbywa sig w sposób jawny

i nie ma tu nic do ukrycia.
Wigcej uwag nie zgioszono.

Ad .7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzedniej sesji.

Ad .8 .
Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, ze wszystkie informacje sQ zawarte

w materialach przedstawionym radnym oÍaz w protokole pokontrolnym Komisji Rewizyjnej'

Byly omawiane na polq.rony* posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. Je2eli bedzie potfzeba

usrórególowienia informacji - zarówno Burmisirz jak i przedstawiciele ZBM udziela

informacji.
W zwi4zku z tym, ze kierownik ZBM Stanislaw Jach nie na wszystkie pytania

odpowiedzial na posiedzeniu komisji mówiqc, ze odpowie na sesji, Przewodnicz4ca Rady

Elzbieta Wiéniewska poprosila go o wypowiedl'
Kierownik ZBy- Stanislaw laih przyznal, 2e na posiedzeniu komisji bylo kilka

niedomówiei. ,,Bylo takie pytanie, na któr; nie odpowiedzialem: czy jest prawd4 2e dozotcy

w ZBM zarabiajqponad z ooo zl brutto. Jest to nieprawd% zarabiaiqnp.'- 1284.20' I128,96;

1251,94; itp.. brutto. Przyklad powyzszy jest z grudnia 2003 r' Poniewaz podwyzka plac

mo2ebyó tylko o 3 oA *iZnu so|ie przelíciye . Chódzilo tez o sprawg palaczy. których pi4tka

jest w VrriAti" Skarbowym i sq zatrudniéni na czas okreélony. Zatrudnienie wychodzi w

efekcie 1300 do l40O zi brutto miesigcznie. Jeden z radnych p)'tal, czy dlu2nlkom nie

zaproponowaó odrabianie dlugów pracuj4c na fzecz ZB}y'' przy prostych pracach'

Sp.u*Oril"m równiez to. W ci4gu dwóch lat -to byl 2001 - 2002 rok - byl ten temat przez

Pana Kierownika Chylg realizowany, z miernym skutkiem" ale podejmiemy w 2005 roku to

dzialanie jeszcze ra,'ciocbylo to tak, 2ewplywalo bardzo duzo skarg do ZBM' 2e ci ludzie

nie pracujtu ze po prostu sieár4. Sprzpt i nai"édria w okresie kilku miesiQay przepadly' dlugi

"ort"fy 
* ie; ,á*e; wysokosci. Moze teraz w sposób inny to pójdzie. Czy nie s4 zbyt duze

koszty zakupu prásy 
"i 

pism fachowych? Za 20a3 rok wynosily te koszty 3783,32 ,zt'
WyjaÉniam, 2e z práry tup.r¡emy tylko Echo Dnia i Gazetq Prawn4 natomiast s4 równiez

p.árru*r.owane takie potyciá¡a[ diiennik ustaw, monitor polski, rachunkowoéó budzetowa'

iziennik urzpdowy Ministra Finansów i sluzba pracownicz a. Z uwagi na korzystanie obecnie

z lnternetu czgsó prenumerowanych pism zostanie na 2005 rok wyeliminowana, co zmniejszy

koszty. Ponaáto chca poinformowaó Wysok4 radg, czego nie zrobilem w I00 oA na

spotkaniach , .adnymi, 2e w 2OA4 roku wykonano za 219 2I0 remontów, w tym 90 000 zl

odpisy za okna taiOOl rok. Prac remontowych wykonano na sump 1121004p4 zl. Jezeli ktoÉ

lnu ;uti.t olwiek pytania z chQci4 odpowiem. ... W 2002 roku wszystkie tematy sprzqtacze

przákazalismy do Ekomu. Ta firma zajmuje sig do tej pory sprz4taniem' Sprawdziiem

r ó w n i e z . 2 e k o s z t y w Z B M k s z t a l t o w a l y s i g w g r a n i c a c h l / 3 w i g c e j n i z t o r o b i t a f i r m a .



Mo2na ocz*viécie mieó zastrzeaeniajak to jakoéciowo wyglqda. Ale wiemy . ze ñrmy te maj4

inny system plac niz u nas. Jeszcze byta jldna kwestia,_ która jest spoTa Plan budzetu na

2004 rok wskazlruval, 2e zatrudnienie po*inno wynosió 36 osób. Na dzieú dzisiejszy doszlo

jeszczepigciu pálu"ry to jest 41 osób. Korelcta planu jest w lJrzqdzie Miejskim i chyba bgdzie

zatwierdzona, bo táta'byta decyzja Burm-istrza- Dlatego te2 muszQ powiedzieó" ze

zatrudnienie na dzieñ dzisiejszy, ewidencyjne, wynosi 39 osób. Gdyby przeliczyl na

efektywne, to jest 37,75. W efekóie zatrudniéñie, któie tworzy fundusz plac nie jest na dzieí

dzisiejszy i w tym .oku nie bylo przekroczone. Mozna mówió, czy slusznie byli zatrudnieni

ludzie, którzy pracowali nu r-o*9 zleceniaw róznych wymiarach - a bylo ich kilku' mo2e

kilkunastu. fesi to fundusz bezosobowy, który nie obci4za funduszu plac"

Radna Janina Szreniawa: ,,Panie Burmistrzu, co Pan na to? Jak Pan widzi tozwiqzanie

tej sprawy? Niech sig Pan nie wyrpcza radnymi, bo pod Pana podle ga zaklad, i to nie od dzii

,u¿üZ.ni. jest, ale po,r*tu*uló o¿ fqqq roku. Jak my mozemy przeglosowaó dzisiaj tq

sprawg, ¡eZéti od kwiltnia ludzie do mnie dzwonili, bo byly mfozy w kwietniu, ze jest zimno

w blokach? Dzr,vonig do Pana Burmistrza Woániaka, a Pan Burmistrz mi siq pyta: a zaplaci

pani zaopal? To znaczy,2ePanjuz w kwietniu wiedziai, ze jest 2le i nie.przygotowaliécie sig

na porg zimow4. Druga sprawa:, jezeli komisja stawia taki wniosek: wnioskujp o

zobowiqzanie burmistrza do 
'rozliczeiia 

nadu2yó finansowych kierownika ZBM' Panowie'

Naduzycia finansowe i my to mamy glosowaó?

Przewodniczqca ifady zwréct\a uwagQ, 2e nie ma takiego wniosku Komisji

Rewizyj nej. Wniosek nie zostal przez Komi sj e przeglosowany'

Radna Janina Szreniawá:, ,,mimo tí n\"poeglosowany, ale wniosek jest' Jak bVfl

komisja jeden radny nie podpisal protokolu z komisji. O tym Zeécie Paistwo nie wiedzieli?

Jeszcze raz mówii o pf*olunie bieglego, 2eby sprawdzil sytuacjg, bo to jest 900 000

zadlu2enia. Nie beáziemy mówió,2e tu¿iie nie placq. Kto nie placi. to nie placi' Na to s4

dodatki mieszkaniowe. Jezeli kierownik wygral z s4dem, ze nie ma mozliwoéci éciQgnipcia' to

dlaczego Pan Panie burmistrzu nie wzi4l siQ za to wczeÉniej?"
przewodniczqca Rady popro*ilu kierownik a ZBM, aby w skrócie przedstawii

informacjq o dzialalnoici zakiadu, poniewa2 nie wszystkie osoby na sali t9 informacjg znaj4'

Kierownik zBM Stanislaw Jach przedstawil informacjg o dziatalnoÉci zB}/{

lw za\qczeniu do protokotu/. Kierownik powiedzial równiez, 2e zaklad powinien otrzymywaÓ

okolo 160000 t1 lsplatw róznych formach. Za*ad budzetowy nie ma Zadnych zysków -

powinien wychodzió na zefo. Jeleli ma niesci4gnigte okolo 600 000 zl to wystqpuje defic¡'

który nie more by-pokryty przez za¿ad. ZB¡¿ nie mo2e dluzej dzia\aó na takiej zasadzie jak

do tej pory; trzebu""giaÁré, co zaklad musi otrzymaó, kiedy, w jakiej formie' PostppujQce

zadluteniejest na dzieú dzisiejszy zatrzymane Dolacja uchwalona na poprzedniej sesji

w efekcie doprowadz a zakladdo stanu r.ro*.go, dfugi zostan4 splacone' zostaje kwota okolo

400 000 zl, w tym okolo 100 000 A nale2neiaktadówi, jezeli wygramy sP-rawp z Termik4'

Jedn4 sprawS, ktÓra toczyla siQ od 2000 rok-u wygraliémy - z odsetkami o 500 000 zl' Dalkia

Termika nie przedlozyla dokumentów w sadzie, -irno 2qdah s4du. St4d moje wyst4pienie do

Agencji BezpieczeitstwaWewnptrznego. IJwa2am,,2enale|y wypracowaé odpowiedni system

dzialan\atego zakladu. Uporczywe dlialania, co do pewnych spraw dalo efekty: 300 000 zl

mniej mieszkaicy w tym sezonie zap\aclli za cieplo. Praktycznie nie ma niedoplat - kiedyé

bylo 80 oA. Dlatego áusieliémy zwróció lokatorom 300 000 zl, poniewaz byla pobierana

wigksza zaliczka.Zamontowali3my urz4dzenia rejestruj4ce temperaturQ, aparaty nadmiarowo-

upustowe; dalo to efekty. pani Janina Szreniawa ár*onilu w tym okresie, kiedy jedni wl4czali

inni nie. Sprawa nie áotyczyla pienigdzy, ale zgloszenia do Termiki o przyst4pienie do

ogrzewania. Kiedy to zrobiliémy cieplo bylo dostarczane'



Radny lan Zigbihski -zwracaj4c sip do Burmistrza i Kierownika ZBM- zapytal, czy

Kierownik ZB}./r przekroczyl dyscyplinp budzetow4 oraz zapytal Paniq Skarbnik czy

kierownik przedstawil faktyczne zadluhenie.
Skarbnik Gminy Bozena Cieluch powiedziala, ze dysponuje sprawozdaniami ZB}d za

poszczególne miesi4ce poczynajgc od miesi4ca sierpnia tego roku -takie sprawozdania ZBM

sklada zarówno z wykánania iwojego planu finansowego po stronie przyc_hodów jak i po

stronie wydatków, w rozbiciu nu po*rciególne paragrafu, jak równiez sklada sprawozdania

znaleznoici. Ze sprawozdania wynika, 2e na koniec listopada wszystkie zobowiryania tego

zakladu wynosze 1115543,24 z\ Na 3l grudnia 2003 roku zobowiqzania wynosily

115 153.24 z\, natomiast ze sprawozdania przedlozonego przez ZBly'r wynika' 2e

zobowi4zania na koniec listopadalego roku *ynotr4 I 101 546, 88 zl. Sqto zobowiqzania

w ogóle, czyli powstale przáz wszyitkie lata. ZB|y'r przedklada Burmistrzowi informacje,

które zobowiqzinia se a które nie s4 zaplacone i komu zalega z platnoÉciami Czy Pan

kierownik przekroczy:t art. 130 $ 8 ustawy o finansach publicznych? W moim przekonaniu jak

najbardziej. Jezeli Pan Kierownik pokazuje paragrafy, pokazuje plan' pokazuje wykonanie

i wykonanle jest wyzs ze odtego, co zaplanowane to narusza ustawq o finansach publicznych'

Na koniec listopadá jest na p"*no prr"k o"t"nie w paragrafie inwestycyjnym o 57 004,99 zl"

w paragrafi e 4Z7O gá"iekwota planowana to 100 000 a wykonanie wynosi 217 210,70 A'

Przewodni"Lq"u nady il,liejskiej zapytala, iak siq to ma do pisma od tzeczntka

dyscypliny finansów Rlo z 3 xII 2004 r., w którym postanawia siQ odmówió wniesienia

wniosku o ukaranie ze wzglgdu na brak znamion wykroczenia.
Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, ze trudno mu jest oceniaÓ pracg rzeczn\ka.

Zostali poinformowani, ze taki lakt mial miejsce, gdyZ burmistrz nie moze ponosió

odpowiedzi alno éci za br ak dy scypliny w wydatkach budzetolvych.

Wiceprzewodnicz4cy Rady 
-Józef 

Kedra poprosil Pani4 Mecenas o przybliíenie

prowadzonyih spraw s4áó*yctt przez ZBM. Zapytal równiez Kierownika, jak to jest

z platnoÉciami wobec pana liusryiskiego. Íaz ma odpowiadane, 2e pomylila siQ ksiggowa

Pana Muszyúskiego i jest zapla"ón., u innym razem" ze pomylila sig ksiggowa ZBM' Jak

faktycznie ta sprawa wyglada?
Radca prawny 

-ñunutu 
Kiwiorska zapfi.ala Kierownika ZBly'l w jakiej wysokoéci

poniósl ko sáy dozorowania oÉrodka rehabilitacj i.

Kierownik ZB¡¿ odpowiedzial, 2e poniósl koszty calkowite z funduszu plac

w wysokoÉci 68 800 zl.
Radca prawny Danuta Kiwiorska zapylalakierownika, sk4d w sprawozdaniu, które ma

Pani Skarbnik wziglo siP 22 000 zt.
Kierownik ZB¡¿ odpowiedzial, ze to nie s4 wszystkie koszty. Jest fundusz plac i jest

fundusz bezosobowy. Osoby zatrudnione na umowg o pracQ to jest jedno, a na umowQ

zlecenie to jest drugie. Nie ma tu zadnej sprzecznoSci.
Radca erainy Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e zapfiala o to nie bez powodu.

prowadzila sprawQ s4dow4 przeciwko niépublicznemu zakladowi opieki zdrowotnej, do

której to sprawy Pan Kierowitk tlozyl dokumenty maj4ce sluzyó za dowód w postppowaniu

s4dowym na kwotg 63 czy 65 tysigcy. Skoro sklada inne sprawozdanie do Pani Skarbnik to

isiniejá taki artylul w kodeksie karnym, co grozi za poíwiadczenie nieprawdy

* portppo*aniu s4dowym. Odnoénie pytania Pana Przewodnicz4cego. nie wszystkie sprawy

mózna publicznie omawiaó na tak szórokim forum. Sprawy s4dowe do chwili zakoiczenia

maj4 charakter poufny. Pan Kierownik zatrudnia w ZBM swego radcQ. Ja spraw ZBM nie

prowadzg. Wiem, 2e jest prowadzona sprawa z powództwa Termiki przeciwko ZB}ú o kwotq

okolo 350 000 z+. W przypadku przegránej z odsetkami moze wynieSó 500 000. Z tego, co sig

orientujg, tam sig kwástionuje moc zamówion4 ze nieprawidlowo Termika naliczala. Wediug



mojej wiedzy, jezeli sig kwestionuje moc zamówion4 to sig wystqpuje o zmianp umowy

, dárta*c4 ónérgii, a gdy ten nie wyraza zgody kieruje sig na drogg. postepowania

administracyjnegó o zmianq umowy przed Urzgdem Regulacji Energetyki Gdy tam zostanie

negatywnie rozpatrzona, kieruje sig do Sqdu Antymonopolowego. Uprzedztlam o tym na

poiratto roku zarówno Pana- kierownika jak i jego radcA, z Qzego zostal sporz4dzony

protokol. Jak zostalo to zrobione, ze jest w sadzie? Chyba nie zostalo zaplacone. Jak ta

,pru*u bedzie rozstrzygnipta? Nie wiem. Mogg ostrzegaó. w przypadku przegranej to jest

otolo 500 000 nie"aptaóone. Co do skierowania do ABW przyznam,2e zdumienie moje nie

mialo granic, jak na poprzedniej sesji Pan Kierownik poinformowal o czymS" o czym nawet
pan Burmistrz nie wiediial. Jak to: kierownik podlegly burmistrzowi bez konsultacji ze mnQ

jako radcq prawnym Urzgdu kieruje jakaé blizej nieokreélonQ sprawQ do organów écigania?

io jest 
"aumie*aj4ce. 

Ja nie wiem, czy byty podstawy. Dopiero na 24danie Burmistrza Pan

dorgcza do wiadomoéci Burmistrzowi, ze jest taka sprawa skierowana. Ja po zapoznaniu siQ z

tym pismem pÍzyznam,ze co najmniej dziwne tam se zarzuty. Nie poparte_jakimiS dowodami

Ñi. *i"*, r jakiego paragrafu íurztróun" se przestQpstwa, a przecie| chyba Pan konsultowal

ze swoim práwnikiem, pówinien sig orientowac, zjakiego paragrafu, co zarzuca. Ja' je|eli

kierujp .oi do organów écigania to pisze takie rzeczy. Sprawa dotyczy jedynej firmy na

t"r.n-i. miasta; fiimy, któri coÉ robi, która zainwestowala 6 milionów w modernizaqq

urzqdzeh na terenie tego miasta. A jezeli w doniesieniu pisze siQ takie nonsensy, 2e siq 2qda

odszkodowania? Ten, kto czyta, ii" tnu umowy. Tam chodzi o zwrot kwot w wypadku

zerwania umowy, które zainwestowala Termika. To dotyczy bardzo dobrze ukladajqcej sie

wspolpracy Spoldzielni Mieszkaniowej. Jak sig kieruje do prokuratury czy ABW' to sami

paistwo wiecie, jak ta wspotpraca bqdzie wyglqdaó i co moze czekaÓ mieszkaficów miasta.

Jest to Sprawa, która wymaga konsultacji z Burmistrzem, a na pewno zradca prawnym, bo

o tym mówi nur, ..gulumii organituryiny. Nie moze kierownik prowadzió swojej polityki

odrgbnej od polityki lminy. tu nie ̂ u'iudn"go równorzgdnego stosunku partnerstwa. to jest

podiegtóSe. ia jednostka nie ma osobowoéá prawnej; ta jednostka ma dzialaó w ramach

budzetu gminy i zatwietdzonych planów finansowych.
Radny Ryszard Dzwónek zapytal, czy zawsze w ZBM byla zatrudniony radca i czy

jest taka potizeba 2eby bylo dwóch iadców, skoro mamy radcQ w Urzpdzie Miejskim, pod

który podlega ZBM
Burmistrz Janusz Woániak odpowiedziat. ze takq sytuacje zastal Burmistrz. Nie mnie

oceniaó, w których jednostkach podleglych gminie ten radca jest potrzebny, a w których nie.

W ZBM radca jest iatrudniony nu urno*g zlecenie i widocznie jest potrzebny skoro byl i jest.

Regulacje prawne zmieniaj4 sig z dnia na dziei i interpretacji powinien dokoryr'vaó prawnik.

Áuány Andrzej Hatny zapytal., czy ten budynek dozorowany za 68 000 zostal nabyty

przez osobQ-fi"yctna,, cry ni.. Kto dororowal ten oÉrodek rehabilitacji? Panscy pracownicy'

czy osoby zatrudnione na umowg zlecenie?- 
przewodnicz4ca Rady uwaz a. 2e rada musi sip zastanowió nad tym, czy byÓ moze nie

lepiej byloby zatrudnió przy lJrzqdzie drugiego radcA prawnego i nie zatrudniaó w zal<Ladach

podleglych 
,icrAzrr ie coÁ nie Pani mecenasRadny Krzysztof Swietlik stwierdzil, ze cos nie gra w tej sprawte.

stawia swoj4 wersjg. -Ja mam postanowienie rzecznika dyscypliny finansów publicznych

przy RIO * fi.tóu"h, w którym pisze, ze postanawia sig odmówió wniesienia wniosku

o ukaranie ze wzglgdu na brak inamion wykroczenia. Rzecznik pisze, 2e w swoich

wyja5nieniach wykázali, ze wielkoió zaci4gniptych przez nich zobow\qzahbyla niezalezna od

ich dzialania i byla wynikiem statych kosztów ponoszonych z tytulu prowadzonej

dzialalnoéci. Ponadio na gminie ci4zy obowi4zek dotowania w wysokoéci 50 oA za lokale

socjalne, gdy| uZytko*ni.y tych lokali s4 czpéciowo zwolnieni z oplat czynszowych.



Z obowiqzków tych gmina sig nie wywi4zala. co pogarszalo sytuacjg finansowa zakladu' To

postanowienie rzecznika nas jako radnych chyba do czegoi zobowiqzuje.

Kierownik ZB¡¿ powiedzial,-ze priez 4 - 5 miesigcy obiekt po rehabilitacji byt

dozorowany pfzez ludzi zatrudnionych w ZBM; czpíÓ z nich byla zatrudniona na umowe

zlecenie. ,,Éa.dto uwaZnie wysluchalem tematu, je2eli chodzi o sprawg z Termik4' W tym

roku ZBM - czyl\ urzgduj4ry radca prawny wygral sprawQ o 500 000 zl, ale ostatecznie

kasacja, Jezeli cúodzi o-rpiu*g wniesiénie sporu na 368 000 -z tym. ze o 307 jest bo reszta

zosti\a zaplacona, spór polega na tym, 2e w 2000 roku kierownik Chyla zwrócil siq

z wnioskiem jednostionnym dó Termili o zmiang mocy zamówionej . Je2eli bilans ciepla na

pocz4tku w é9 roku byl zrobiony i przedstawiony i wynosi 4"5 megawata a zmniejszenie

itoS.i- zapotrzebawania ciepla na dzieú dzisiejszy wynosi 2,1 megawata, to jest oszustwo'

Ludzie piacili 7 000 zl za darmo za przesyl ciepla. Sqd Antymonopolowy ,,wupec radomski"'

czyli Sad Najwyzszy okreslil to, ze ,,*upec" nie mial racji pobieraó pienipdzy Na podstawie

tej mozna powiediieÓ, 2e nie aneks, nie inn4 sprawQ, tylko wniosek jednostronny bez

uiasadnienia i moge to przyniei c i przeczytaó. Ma prawo odbiorca ciepla wyst4pió i firma,

która dystrybuje ciepto ma t4 moc zamówion4 zmniejszyó. I tak iest rzeczywiÉcie. i o te

pieniqdáe jést ipOr. I ten spór nale2y wygraó. I wszyscy maj4 pomóc w tym' Taka jest prawda

i nie ma innej. Jezeli my zu24daliémy i iq dokumenty a Termika ich nie przedstawila, to jest

pat w efekciá". Co do radcostwa. Od 1999 roku jest zatrudniony w ZBM radca Prawny'

ii.r*rry* radc4 byla wlasnie Pani Mecenas. Ja sobie nie wymyélilem zatrudniania radcy

pru*n.go. Ma bardzo duzo pracy. Sprawy sporne, które wynikai4z oplaty czynszów itd' sa

)u+ut*¡án" po kilkadziesiqt w tygodniu. Ñiestety, one musz4 siQ toczyÓ. Jezeli chodzi o RIO'

Do domu przyszly narn oskaizenia. WyjaÉnienia wyslaliémy; na dzieh dzisiejszy nie

otrzymaliémy oapÑi"Ozi. Wyst4pimy do ntO, uUy nam przyslali odpowiedzi, które Panstwo

ma¡i. Cayby nie Komisja rewizyjna nie wiedzielibyémy o tym. Czujq siQ jak zaszczufy

czttwiek.-Jéstem kierownikiem jednostki. Jestem pelnoletni. Jezeli widzp przestppstwo, to

jako obyw atel zg\aszam tam, gdzle :r:zeba. Ieheli chodzi o temat Termiki to prawie 8 miesigcy

temu te sprawQ zaczfiem. pan S. mówil.,,mo2e 150000, moze 200, jakoS sig pogodzimy"'

Nie. To jest 
"b¡ 

du"a suma zeby tematu nie prowadzió. Rozmawialem z Burmistrzem

Kapci4 ie pójdnemy do sadu i doskonale o tym wiedzial. Gdyby tu byl to by potwierdzil te

sprawg. Proszg nie mówiÓ tego, co nie jest prawd4.

Radca prawny OaÑa Kiwioiska powiedziala, 2e wlasnie Pan Burmistrz Kapcia

polecil napisaó pismo, jakim prawem zglosil Pan bez konsultacji z nim.

Kierownik Jaci przypomni al, ze na ostatniej sesji, kiedy inlormowal o tym

powiedzial , Le za dziei, dwa,-skieruje do Burmistrza odpis pisma do ABW I tak to sig stalo'

Rad ny Krzysztof Swietlik zápytal, kto podpisywal umowg z Termik4i czy pani radca

parafowala tg umowg, czY nie
Burmistrz Janusz-Woániak odpowiedzial, ze pierwsza umowa z Dalki4 Termik4 byla

podpisywana w 1998 roku. Nie widnieje na tej umowie podpis Pani Radcy. Umowg podpisal

ówczesny Z ar zqd Mi ej s ki z Z astgp cqBurmi strza Gradem'
Radny Jan Zigbiñski uwaLa. ze cofamy siQ do przeszloéci a mamy sig zaj4c

terainiejszoÉci4. Nie odbijajmy pileczki tylko zastanówmy sig nad obecnym problemem: skqd

sig wzi4l, dlaczego n:ntó1ónú¡ á i 
"y 

na dzisiejszym posiedzeniu aby powinniSmy przyiqÓ

wnioski-pokontrolne Komisji Rewiryjnej. Ja mam wiele niejasnoSci i nie wiem, kto na tej Sali

klamie.
Skarbnik Gminy Bozena Cieluch powiedziala, ze jest w posiadaniu postanowienia

RIO. pisze tam, Le wykazali, i2 ,,wielkoió zaci4gnigtych przez nich zobowiqzah byla

niezale1na od ich dziálania i byla wynikiem stalych kosztów ponoszonych z tytulu

prowadzonej dzialalno$ci. Ponadto na gmini e ciq|y obowi4zek dotowania w wysokoSci 50 Yo
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czynszl }za lokalesocja lne,gdyzuz5r tkownicytychlokal iby l iczpÉciowozwoln ien izoplat
c"inszowych". Nie *ie- ciy byli zwolnieni, fakfem jest, ze s4_mniejsze czynsze'

,.2 obowiqzków tych gmina sii nie' wyw\qzala. co pogarszalo sytuacjg finansowa zakladu"'

ñu popu.iie powyzszégo podano, 2e ,,w latach 2000 - 2003 gmina nie przekazala z tego

tltuL lgs oob" Ja nie-wiem, jakie wyjaSnienia Pan Kierownik i pan Chyla skladali do RIO'

tvtyémy zglosili wniosek, Zi zostala naruszona ustawa o finansach publicznych' Mam

*iti."Lni.-ile doplat gmina powinna zaplacié'. w roku 2090 - 12 000; w roku 2001 - l2 000;

w roku 2oo2 - 15 000; ,r rokr 2003 - zl ooo; do wrzeÉnie2ao4 - 16 000. Razem 78 000' tu

jest kwota 195 000. Nie wiem skqd sip wzi$a. Ja sig nie zapoznawalam z wyjaénieniami'

ilut"go s4 takie wlaÉnie róznice. Nie wiem dlaczego ja mam tak a tutaj jest tak'
przewodni cz6ca rady miejskiej uwaza , zá iezeli sq takie nieécisloíci. to Burmistrz,

który sktadal doniesienie ód*olat siq w terminie 14 dni od dnia dorgczenia niniejszego

postanowienia. My nie mozemy tego rozpatrywaó'

Radny Krzysztof Swietíit pl*iedrla| ze nie ma nic przeciwko slowom Pani Skarbnik'

ale radni dosiali takie dokumenty i na tych dokumentach siQ opieraj4.

Radny Alfred Bialy powiedziai ze w Swietle tego, co tu slychaó, ten temat dzié nie

zostanie zakoiczony. resityte niejasnosci, tyle sprzecznosci, 2e nie wiadomo, o co chodzi'

Radny A. Biaty .upytut czy iegulamin przewiduje powolanie komisji iledczej'

Radny- Andrzej Hatny zapytal Przewodniczqcego Komisji rewizyjnej' dlaczego,

wprotokole nie ma t.io, o 
"ty^iáa"i 

dowiaduj4 sip nasesji, np., ze Burmistrz skierowal

,piu*q do rzecznika ntO. Protokól komisji jest napisany skrótowo; s4 wnioski' które mUaje

si'. Czy o tych ,),ec"ach, o których ¿riS sip mówi komisja wiedziala? Czy ana¡zowala

doglqbnie?
Radny Pawel Smor4g powiedziai'. Zgodnie z programem pracy Komisji zaczpliémy od

zbadania pracy Zarzqdu Budynków Mieszkalnych i krok po kroku iak zaczynaliémy

rozpatrywá ó poszczególne etapy, -co nam zafzvcono, ze wziglismy za szeroki zakres pracy'

bo badaliémy wszystko, pocz4wszy od zatrudnienia popfzez inwestycje, remonty' pobieranie

oplat za mieszkania, zá wodg po problemy wspolpracy z urzgdem-Miejskim- pomaiu

dfcieraliimy do ró2nych dokgmentów, ktoré byly po stronie ZBM i Urzpdu Miejskiego'

wlaénie ten dokumeni z RIo uzyskalem od Pani Sekretarz i przedstawilem na posiedzeniu

Komisji. W pewnym momencie naszej pracy pojawil sig.problem, czy nie powolaó bieglego

lriig"*.g.o.'Zadán z radnych zasiadáj4cy.tt * Komisji Rewizyjnej nie posiada do koúca

odpJwiedniej wiedzy fachówej. W zwiqit'u z tym, ze powstatry takie a nie inne wnioski'

-VSte, ze na dzisiejsiej sesji zapadnie jakas decyi¡u. l"rt to temat otwarty i tak to potraktujmy

Radna Maria Baraiska zapytaia kierownika ile osób zatrudnil od czasu, kiedy zostai

kierownikiem. Czy to s4 pracównicy ftzyczni, czy administracyjni' czy sQ to osoby

niezbgdne?
Kierownik Jach odpowiedzial, 2e s4 to osoby zarówno na stanowiskach

nierobotniczychjak i robotniczych. 8 osób odeszlo i 8 osób zostalo przyjqtych'

przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie l3a0 oglosila przerw9 trwaj4c4 do godziny

14 r0 .

Radna Ewa Ptasznik wnioskuje o powolanie bieglego ksiggowego w sprawach

rozliczenia tej jednostki.. W zwiqzku z iozbieino3ciami, jakie wyszly w ocenie Pani Skarbnik

i tego, co przóástawial pan Kierownik ZBM proszQ o przyjgcie wniosku.
' 

Ra^dny Adam WO¡.it zgadza sig, 2e trzeba by byto obiektywnie zbadaó te materialy

finansowe z'dzialalnosci 2gNrf, ale uslugi bieglych ksiggowych s4 na rynku dosyó kosztowne'

Trudno w tej chwili powiedzieó ile by to kósaowalo. Chcialbym skorygowaó ten wniosek
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i sprowadzió do zlecenia tego audytorowi, który ma wszelkie uprawnienia, aby to zbadaó,

u ,koro pelni tg funkcje powinniémy mieó zaufanie do jego ustalei.

Radna Ewa ftasinik zwrócila uwagQ, ze audytor juz kontrolowal tp placówkq.

Przewodni czqcarady wyjaén7la, 2e kontrola dotyczyla 2002 roku

Radny pawel Smo.ag Ñi.¿ zial, Le z tego, co audytor przedstawil, .za 
2002 rok byla

badana dzialalno5ó ZBM, ai. * tym roku badal sprawozdania finansowe, które mówifu czy

dzialalnoéó zakladu jest zgodnu 
" 

plun"* finansowym na dany rok. Wniosek Pani radnej jest

dalekosigzny; chodzi prawdopodobnie o to, aby byla osoba niezaleLna'

naany Stanislaw Baráiski uwaaa, ze ien wniosek powinien byÓ poszerzony. Sprawa

dotyczy nie tylko ksiggowoéci, ale i remontów, przetargów i innych dzialai, które nie byly

wlaéciwie przeprowadzone.
euáytoi Grzegorz Palacz powiedzial, 2e protokü z kontroli zostal przekazany

Burmistrzowi i Komisli Rewizyjnej. Zostalo wykazane przekroczenie planu finansowego na

ostatni dziei paidziernika na kwotg 140 000 zl. za rok 2004. Bylo równiez sprawdzane

zamówienie opafu; w drodze zapytania o cenQ wygrala oferta najdroLsza'

4d .9 .
Przewodnicz4cy komisji Rewizyjnej wprowadzil poprawkq do wniosku I polegaj4c4

na skre3leniu slów ,,rgódni. z ustawe,,piu*o zamówieú publicznych" i wpisaniu w to miejsce

,,powyzej kwoty 1000 zl".

WNIOSEK I
Komisja wnioskuje o zobowi4zanie kierownika, aby wszystkie prace zlecone

powy¿ej kwoty 1000 zl. byly zlecane tylko i wyl4cznie w formie przetargu.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpla
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

wniosek I nastgpujqca iloéciq glosów
1 8
o
I

WNIOSEK II
Komisja zobowi4zuje Kierownika Z;F,]t¡.d, aby dokumenty przetargowe byty

kompletowane tak, aby byty dostppne w kaZdej chwili'

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyiglawniosek II nastqpuj4ca iloÉci4 glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

1 A-  l a

- l

a- J

WNIOSEK III
Komisja zobowi4zuje Burmistrza do zmiany

wykonywanych obecnie przez ZBNI w ten

Wodociqgów i Kanalizacji pobieral oplaty

i komunalnych.

sposobu rozliczania oPlat za wodP,

sposóbo aby bezPo5rednio Zal<lad

od mieszkaúców lokali socjalnYch
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Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, ze wniosek nie jest zgodny z ustaw4

o zbiorowym zaopatrzefliu w wodg i zbiorowym odprowadzaniu Scieków' W zwi4zku

ztym, jezeli wniósek bedzie zobowiqzywal burmislrzabpdzie odpowiedZ, ze burmistrz nie

moze podjqó dzialania niezgodnego z ustaw4.
Kierownik ZWiK powieázial, ze ten wniosek jest nierealny. Przypomnial' jakie

warunki muszebyó spelnione -zgodnie z regulaminem uchwalonym przez Radp Miejsk4- aby

indywidualnie zawieraó umowy o odczl'ty wodomierzy.
Radny Adam Wójcik zapytal, czy w obecnej sltuacji, jezeli jakiS blok jest w 100 %

opomiarowany kierownik Lato móglby zawrzeó umowy indywidualne-

Kierownik Lato odpowiedzia| 2e tak.
Przewodnicz4cy Kbmisji Rewizyjnej Pawel Smor4g powiedziai, ze ten wniosek by

nie powstal, gdyby Komisja nie miala wiadomoéci, Ze przynajmniej I blok moze byó

r ozliczany indywi dual ni e.
nádny Stanislaw Baraiski powiedzial, 2e mieszkaúcy, którzy nie maj4 czym zaplac\Ó

za wodg nuíacalqsig do urzgdu. W wielu przypadkach jest to uzasadnione - mogloby to iéÓ

w kosay ZWiK. Jest dodatkowy pracownik, który chodzi i odczy'tuje liczniki i czy zebraL, czy

nie, ma od prowadzió w caloéci. iu jest bl4d; to samo bpdzie z Termik q Z tego powodu padl

ten wniosek.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjglawniosek III nastqpuj4ca iloéci4 glosów:

z a - 8
Przeciw - 3
Wstrzymalo sig - 7

WNIOSEK IV
Komisja zobowi4zuje Burmistrza do zmiany umowy w celu przejpcia Scilgalnoici

nale¿nóSci 
"u "n.rgi"g 

ciepln4 przez Dalkig Termikg w stosunku do Zarz4du budynków

Mieszkalnych.

Burmistrz Janusz WoZniak powiedzial. 2e wniosek ten jest sprzeczny

z obowi4zujQcym prawem energetycznym. Burmistrz przypomnial,2e na posiedzeniu komisji

podal podsiawg pru*n4. Na dzñi dzisiejszy prawo nie dopuszeza rczwiqzan sformulowanych

we wniosku III i IV.
Radny Stanislaw Baraiski zwrócil uwage, ze wniosek jest o zmianq umowy. Czy

Burmistrz nie ma prawa wyst4pió o zmiang umowy do Termiki?.

Burmistrz Janusz Woániak odpowiedzial, 2e ieileli ustawa zabrania rozliczania

indywidualnego, to Burmistrz nie moze dzialaÓ niezgodnie z obowi4zujqcym prawem'

Umowa w tym wzglgdzie nic nie daje, bo prawo energetyczne wyraanie mówi po czyjej

stronie lezy pobieranie nale"noSci: wlaiciciela lub zarz4du. Nie mówi sig nic o lokatorach.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyiglawniosek IV nastqpujqca iloSci4 glosów.

Z a - 7
Przeciw - 3
Wstrzymalo sig - 8

Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedzial a, 2e ka2da decyzia Rady to jest uchwala;

podejmujecie paústwo uchwaty sprzeczne z prawem.
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Radna Ewa Ptasznik uwaza, 2e jezeli s4 to wnioski niezgodne z prawem to nalezy

zaglosowaó o odrzucenie ich.
Radca Prawny Danuta Kiwiorska przypomni ala, 2e na polqczonych posiedzeniach

komisji mówila ju2 
-o 

tym. -Jak Paústwo 
-chcecie 

zmusiÓ Burmistrza, aby wykonywal coé

sprzecznego z prawem? I pÓániej Burmistrz bedzie icigany w prokuraturze?
' 

Radny Wojciectr gitewióz -aby rozwiqzaó ten pat, który zaistnial, sklada wniosek

o odrzucenie wszystkich wniosków w caloéci.
Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e ,,albo sig glosuje w caloSci protokól

komisji, albo sig nie glosuje. No jak mo2na z protokolu coé' co komisja odpowiada za to i ma

p.u*o mieó takie zda-nie, bo to ni. s4 fachowcy. Ale iuz calaRada? No to proszQ wybaczyó"'

Radny Wojciech Bilewicz powtórzyl swój wniosek: ,,wnioskujq o odrzucenie

wniosków Komisji Rewizyjnej w caloéci, sprawozdania Komisji w caloéci"'

Radny Kizysztof 
-Swietlik 

powiedzial: ,jesteimy zaskoczeni tym posunigciem ze

wzglpdu na to, ze Pani Mecenas powinna wczesniej, przed glosowaniem powiedzieÓ"'

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjgla wniosek Radnego wojciecha Bilewicza

oodrzucenie wniosków i sprawózd.ania Komisji Rewizyjnej w caloÉci, nastppuj4c4 iloSci4

glosów:
Z a - I 2
Przeciw - 4

Wstrzymalo siP - 3

Radna Ewa Ptasznik uéciÉlila swój wniosek: ,,Rada Miejska zobowi4zuje Pana

Burmistrza do dokonania kompleksowej kontroli dzialalnoSci ZB}y'r w Jqdrzejowie". W jaki

sposób pan Burmistrz to trobi, kogo powola - to sig Pan rozpatrzy' My dajemy takie

przyzwolenie.
Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoéci 2l radnychl jednogloinie przyjpla

wniosek Radnej EwY Ptasznik.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lPtzY

uchwalg nr XXlW265lO4 Zmieniajqca
w Jqdrzejowie z dnia 9 grudnia 2004 r. w

Srodków transportowych na rok 2005.

AJchwala Nr XXI)0265104 w zalqczeniu do protokotu/'

Ad.  11.
Radna Janina Szreniawa zapytala, azy przy tych dzialkach zostan4 frzy dzialki gminy'

Burmistrz J anu sz Wo2niak odpowiedzi al twierdz4co'

Rada Miejska w Jpdrzejowi e lprzy obecnoéci 2l radnycV jednogloénie powzigla

uchwalg nr XXDI2 66104 w spráwie wyrazenia zgody na zamiang nieruchomoSci komunalnej

na nieruchomoÉó stanowi4c4 wspóhvlasnoÉó osób frzy czny ch'

fuchwala Nr XXDI2 66104 w zal4czeniu do protokolul.

Ad. 12.

obecnoSci 20 radnych/ jednoglo3nie powzigla
uchwalg Nr XXVlIll263l04 Rady Miejskiej
sprawie ustalenia wysokoÉci stawek podatku od
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Wiceburmistrz Stanislaw Nowak zglosil autopoprawkp polegajqc4 na zmranre

w naglówku zamiast ,,w Mnichowie" ma byó ,,w Rakowie". Mieszkaírcy Brusa niechptnie

przyjmuj4 propozycjg'utwortenia frlii szkoly w Mnichowie i wol4 aby byta to filia Szkoly

Podstawowej w Rakowie.
Przewodni az6aaodczy'tala pismo mieszkaúców Brusa dotycz4ce tej sprawy'

Wiceprzewodnicz4cy- rady Teofrl Spk poinformowa\, Ze mieszkaicy Brusa chcieli

mieó wigcej iraru na zastanowienie sig; myéleli o utworzeniu szkoty niepublicznej' chcieli siq

dowiedzieó o wysoko5ó subwencji, chcieii sprawe doglgbnie p[przeanalizowaó. Radny Sqk

wnioskuje, aby sprawP odlozYó.
przewodni 

".qiuRady 
Elzbieta Wiéniewsk a nvróc\\auwagQ, ze wniosek radnego Spka

sprowadza sig do zdjgciaz porz4dku obrad, który zostal przeglosowany.

Radny Adam Wójcil powiedzial, Le szko\aw dalszym ci4gu bpdzie w Brusie. Nikt nie

mówi o Rakówie, czy Mnich'owie, bo tam bgdzie sam dyrektor. Waznie jest, ze status szkoly

bpdzie ,,filia". Budynek bpdzie ten sam, nauczyciele byó mo2e te2, dla dzieci i rodziców nie

Ui¿rie Zadnycb 
"^ian. 

Zmianabgdzie dotyczyó centrum administracyjnego' W kazdej wiosce

znajdqsig zarówno zwolennicy jak i przeciwnicy kaZdei sqsiedniej wsi.
" - 

nadny Jan Zigbinst i, jato jeden z uczéstników spotkania z mieszkahcami -poprosil

o poparcie autopoprawki burmistr ia. Spoleczeñstwo nie chcialo rozmawiaó - byli nastawieni

nu ni., ale mieizkancom Brusa jest blizej do Rakowa. Jezeli jest im blizej, to wykazmy sig

dobrq wol4 i zaakceptujmy ióh proSbg. Nic to nie zmienia - jest to tylko kwestia

administracyjna.
Burmistrz Stanislaw Nowak uzupelnil zgloszonq autopoprawkp: wszpdzie w uchwale

w miejsce,,Mnichów" wpisujemY,,Raków"'
Radny Teofil Spt p.opónuje wykreélenie slów ,,w Mnichowie" i nie okreSlanie

miejscowoéci. Mozna to zrobió po konsultacjach
Wiceprzewodniczacy Rady Józef fédra uwaZa, ze wniosek radnego Sqka sprowadza

siq do zdjgcia z porz4dku- obraá. W tej sprawie bylo juz glosowanie' wiqc wniosek jest

bezprzedmiotowy.
Radna Janina Szreniawa uwa-Za, 2e wiceprzewodnicz4cy Spk chcial, aby nie

uwzglgdniaó miejscowoici; nie chodzilo mu o zdjpcie zporzqdku obrad.

Radna Maria Baraiska rwróc1la uwagQ, 2e nie mo2na w uchwale nie okreÉliÓ czy

bgdzie to filia w Rakowie czy w Mnichowie. Musimy to okreslió.

Radny Alfred Bialy rwrócil siq do Przewodniczqcel, aby korzyslala ze swoich

uprawnieó i nie dopuszczala do paranoi na Sali.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg nr XXIX|267l04 o zamiarze likwidacji

Szkoty podstawowej w Brusié i utworzenia w Brusie filii Szkoly Podstawowej w Rakowie

nastqpuj4ca ilo éciq giosów :
z a - 1 5
Przeciw - 4
Wstrzymalo siP - 2

AJchwala Nr XXDU267l04 w zaLqczeniu do protokotu/'

Ad. 13.
Uwag nie zgloszono.
naAJUie¡s[a w Jpdrzejowie powziqla uchwalg nr XXI)1268104 o zamiarze likwidacji

Szkoty podstawowej wzagiju i utworzenia w Zagaiu fihi Szkoty Podstawowej nr 2

w Jgdrzejowie nastgpuj4ca iloéci4 glosów:
Za -  l l
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Przeciw - 6
Wstrzymalo sig - 4

lUchwala Nr XXDI2 68104 w zalqczeniu do protokotu/

Ad. 14.
Burmistrz Janusz Wo2niak powiedzial, ze zm\any w budzecie dotycz4 spfaw

ocz¡vistych: érodków uzyskanych z Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu, które trzeba

*pio*udrió do budzetu o,raz przeniesienie Srodków migdzy paragrafami w ZBM

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci 19 radnych/ jednogloénie powzigla

uchwalg nr XXIÍ2 69104 w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2004 rok'

/Uchwala Nr XXDI269104 w zalqczeniu do protokotu/'

Rada Miejska w Jgdrzejowi e lprzy obecnoSci 19 radnychl jednogloÉnie powzigla

uchwalg Nr XXVIII l251l}4 w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2004 rok-

fuchwala Nr XXVUI l25ll}4 w zalqczeniu do protokotu/'

Ad.  15.
Raclna Janina Szreniawa p1;la, cz-y kierov,nik ZBltl podv'vzsz¡sl mieszkancon oplawu za trvtt'tiz nieczt-stctsct'

Burmistrz ¡an sr Wo/niak odpowiedzial, ze oplaty nie zostaly podniesione.

Raclna Janina Szreniawa zwraco u$,agQ na medostateczne omakovanie ulic na terenie miasta Jqdrzeiowa'

Burmistrz Janusz Wo¿niak poprosil o sprecyzowanie i zgloszenie do Wydzialu

Gospodarki Komunalnej. Jezeli s4jakiei braki natychmiast to zostanie uzupelnione.

Raclna ktnina Szreniawa pvta, cz.v na 20A5 rok odbú sig przetarg nQ rentonw^ dróg, kto rozlicza itrv'esrycle

tlrogotre. Spoleczeúsnt'o zY'racQ ulvtlgq, :e nnlo sig remontuie dr(tg'

Burmistrz Janusz Woániak odpowiedzial, ze co roku w formie przetargu wylaniany

jest wykonawca; po wykonaniu tych remont...ów s4 roboty odbierane przez pracowników

Lrrp¿ú. pienigdzy nie iystarcza,-aby wszystko w 100 Yo wyremontowaó. Jezeli bqda jakie5

wyj4tkowe sprawy p.orrp zglaszaó do Pani Naczelnik i bqdziemy sip starali na biezqco

remontowaÓ.

Radna Janina Szreniun-a pyta, v' którvch szkolach przeprowatlzono rernontv i iaki iest zakres hch remontÓv'

pontevdZ po\rtarza.q siqiirlne i te sante szkoh', w'których sig renontuie' Jak siq hrarz tlvrektttra podoba' to

i rettt¡nl siq odbvtta.

Kierownik GZOSip Jan Robak powiedziat, 2e w kazdym roku przedstawia radnym

informacje na temat remontów wykonywanych w szkolach, w tym roku radni takq informacjg

równiez otrzymali. Byl tak2e *y1-O radnych pod tym k4tem. Zaktualizowan4 informacjg

o przeprowadzonych pracach remóntowych zostanie przeslana radnej Janinie Szreniawa.

Radnv Jan Ziqbihski p)tta cz)) z clnient I sfvcznia bqclzie nieprzerwane udzielanie itt'iatlczen z zakresu Poradni

Leczenia Ltzaleinieti. iakie iclv,yniki ,nrrrrór' ze Starostnetrt P<twiatovwt i ev'enÍua.lnvmi podmiotami, które b.v

ntogtv\ przejqc naszq PoracÍniq Lizale2nien. Itr: uchwale po(tiAtei w tei sprmt'ie rr' $ 2 iest zapis' 2e udzielanie

,(wiaclcze¡i zostanie zapev,nioie przez Niepubticznv Zoktact Opieki Zclrowomei ('.'ariÍas u' Kielcach' ul' Jana

Potyla II. czv gctyb.v siq okazato, ze $ 2 nie zostanie zrealizo'n'any, c+' cala uchwala jest zgodna?

Burmistrz Stanislaw Nowak odpowiedzial, 2e przeprowadzone rozmowy

z przedstawicielami Caritasu nie doprow adzrly do consensusu gdyz za2yczyli sobie, aby na

ich dzialalno3ó przez naczyó kwotg 50 000 ,i i obi"ruli rozszerzyÓ dzialalnoéó. Wczesniej

dzialalnoSó byla prowadzona w znikomym stopniu przezPaniq Wronkp' która zatrudniona

byla na t/¿ etatu przy dofinansowaniu NFZ w wysokoSci 7 000 zl; dodatkowo na umowQ

ziecenie byla zatrudnionu Pani Sito, która dostawala wynagrodzenie 420 zl.miesigcznie. Po

podjpciu uch."aly zglosiliémy sprawQ do Pana Starosty;jest to poradnia specjalistyczna i jako
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taka nie nale¡y do podstawowej opieki zdrowotnej. Pan Starosta niechptnie przysta\ na dalsze

mediacje, poniewaz jak mówi on tez nie musi, bo nie wszystkie starostwa_takie poradnie

pro*udr4. 
- 
zaproponowal, aby zrobiÓ to wspólnie wykorzystuj4c np. érodki z funduszu

antyalkoholowego. Jest to mozliwe; my moZemy dofinansowywaÓ' ale nie tylko my' Na

najúlirs"ym koñwencie wójtów i burmistrzéw sprawa zostanie podniesiona, aby pozostale

gáiny, które bpdq korzystaly z tej poradni uzale2n\eí równieZ jq dofinansowaly W tej chwili

f,ro*udrone sq rozm i- 2 Wójlwódzkim Osrodkiem Terapii {Jzalelnieú w Morawicy

odnoénie filii w Jgdrzejówie. Rozmowy rokujq bardzo dobrze; jest nadziej a, 2e taka f:Ilia

powstanie. W dniu 2 stycznia ma ptzyj'echaó zastppca dyrektora, aby sprecyzowaó warunki

torzystania z naszych pomieszczén. NfZ zostal poinformowany i Srodki na ten cel s4

zarezerwowane. Na dziei dzisie¡szy planujemy podpisaó z wojewódzkim oirodkiem Terapii

tlzale1niefiumowQ na prowadzénié ierapii pÍzez specjalistów: psychologa i psychiatrq - 2-3

razy w tygodniu, i z tymi wskazanymi ósobami podpiszemy umowg zlecenie na miesiAc czy

dwa, po to, aby dograó sprawy formalne dotycz4ce przejpcia'

Radny un 2igAinski podzigkowal ia odpowiedá i zaanga2owanie burmistrza' dzigki

któremu ta poradnia bpdzie funkcjonowaÓ.
Wicóprzewodnic"4cy Rady Józef Kqdra zapylal, czy bpdq to terapeuci z Morawicy'

Burmistrz stanislaw Nowak odpowiedzial, 2e wojewódzki oérodek Terapii

lJzale2nieh mole przyj4ó osoby' równiez z lqdrzejowa'

Radna Etro ptasznik v, zwiqzku z n^m, i2.firnta zajnujqca sig tt'w'ozem Émieci na no,sz.vm terenie barclzo rzadko

,,v,:ozi sntieci na trys.tpisk¡ intieci v, Pott¡ku A.lat.vn - v'nioskuje, ab¡- pr4' zatvieraniu unu)tt' z zakladami

zajntujclc:.vnti stQ y,.wozen, nieczv-stt¡lci wprowadzió itauzutq, 2e te adpat$t maic¡h.vé Y'ozone na nasze tr-vsvpisko'

Sluz.tkt ono barrJzo szeroko, kiecl.v.firma'EKOlvÍ nvoz¡la Smieci luzem' Teraz, kiedyiest tu v'a1one przestali vozic

na fiasze v,.vsvpisko.
Radna Erra ptasznik prosi, ab.v- przv;1rzeó siq bilansou'i zv-skóv' i strat u' t.vn obszorze dzialalnoici na terenie

ntiasta. Firnta EKO;I nie jest zoreJestrotran(t u nas, nie placi podalku v' noszei gttrinie' Pieniqtlze' iakie

wydaje|||.v, na ll,.v'¡t',óz sttieci\rpt1,,a¡t1 do Gntin)' Chqcinl.. Zlyiócn.v .ulyagq 
na |t>' ab., te pie'niqdze krtpl,l.t,wiród

ntieszkañcóv, naszeJ gnrinl:, a'nie zénv nasza gmina bla swiqtr-n tnikolo¡em, któn- rozdaie.firmom z tere,',u.

Kierownik itta¿o*ista odpadów Komunalnych powiedzial, ze odpady s8

przywozon e przezfirmy: Ekom, Poltei sraz zaldady pracy i osoby prywatne z terenu Gminy

ipdizejów. Ekom dostárcza 75 - 80 % odpadów w skali miesigcznej; Polter okolo l0 %'

W miesiqcu wrzesniu zostala uruchomiona waga, która w tej chwili okrefla faktyczn4 iloéó

prryw\eiionych odpadów i cenq. W miesiqcu wrzeiniu na skladowisko trafiio 90 t odpadów,

w paZazlernitu tSO t, w listopadzie Zó0 t, w grudniu 267 t odpadów komunalnych'

W paádzierniku firma Ekom przywiozla 42 tany odpadów na 150 ogdem' natomiast

w listopadzie przywiozla 180 tón bdpadów plus 30 ton przesiewów, a w grudniu 237 ton

odpadów ptus Sti ton przesiewów-, na którs skladaj4 sig kamienie, zwir, piasek, 2u2el ttp'

fádno jesi okreslió ileiych odpadów jest wytwarzanych na terenie miasta i gminy Jpdrzejów;

badania wskazuja, ze ta iloéó mieszkaúcówpowinna wy'tworzyó okolo 400 ton miesigcznie'

Skladowisko po 12 latach eksploatacji jesi zapelnione w 60 oá: pierwsza warstwa jest

zakohczona, drugiej warstwy jeit okoto 70 % zapeinionej, zostaje jeszcze trzecia i czwarta

warstwa. To skladÑisko powinno wystarczyó jeszcze na 8 - l0 lat, jezeli na wejdzie w zycie

ustawa zabraniaj 4ca przyj mowania odpadów niesegregowanych
Burmistrz lanusi Woániak dodal, 2e po rozmowach poprawilo sig przywo2enie

odpadów przezfirmy, które zostaly zobowiqzane do wywozenia odpadów z naszego terenu na

nasze wysypisko.

umov'v na ]t,v-v'óz niecz.vstolci, cn' dzieie siq lo za

200i roku ztozvla ofertq tlo ZB^l i nm+'et nie clostala
Raclna Ev'a Ptasznik p.v"ta, czv' ZBII sant zav'iera

p<tSreclnichvem Lirzqdu llieiskiego. Finna POI'T'ER tu

odp<tv'iedzi.
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Burmistrz Janusz Woániak odpowiedziaL, 2e umowg z Ekomem zawieral ZBM nie

IJrzqdMiejski. Umowa koñczy sig w przyszlym roku, bqdzie ogloszony przetarg' zostanie

wyloniony tdbior.u odpadów z terenów administrowanych pf zez ZB}y'l.

Radna Ewa Ptasznik uwaza, 2e z danychprzedstawionych przezkierownika wysypiska nale|y

wyci4gn4ó odpowiednie wnioski i nie udawaó, 2e wszystko jest w porzqdku.

Ad. 16.
Radny Wojciech Bilewicz w imieniu Sztabu Wielkiej Orkiestry Swi4tecznej Pomocy

w Jqdrzejo*i. 
"ap.otil 

na dziefr 9 stycznia na XIII final:

Godzina l loo - na halg sPortow4'
Godzina 1600 Dom Kultury - koncert charytatywny i aukcja;

Godzina 2}oo - zesPol z Kielc.

wieeprzewodnicz4cy Rady Teofil Sek - odnoénie szkoly w Brusie - powiedzial;2e

jest tam zainstalowunu pó*pu, kiorej lokatorzy nie wylqczaj4- Pan Spk uwaza, 2e powinna

tyé osoba odpowiedziilna za dopilnowanie lokatorów, aby nie obci*zaó kosztami budzetu

szkoly.

Przewodniczqca Rady Miejskiej a nastppnie Burmistrz Janusz Woániak wszystkim

zebranym zlo2yl\ 2y czenia noworoczne'

Ad. 17.
przewodnicz4caRady Miejskiej ogodzinie 1530 zamknpla obrady XXIX sesji Rady

Miej skiej w Jgdrzejowie.

Protokolowala

i.r"á Borowska Przewodnicz4ca RadY Miej skiej
w Jgdrzejowie

msr Elzbieta Wi Sniewska


